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Z á p i s 
 

ze 17. jednání finančního výboru Zastupitelstva Královéhradeckého kraje, 
konaného dne 25. 11. 2010 od 9:00 hod.  

RegioCentrum Nový pivovar, Hradec Králové 
 
Přítomni: členové výboru (viz prezenční listina) 
 
Omluveni: Mgr. Kulhavá A., Ing. Roman 
 
Program jednání: 

1. Zahájení, přivítání přítomných, schválení zápisu z minulého jednání FV, schválení 
programu jednání a představení přizvaných hostů 

2. Provoz a vlastnictví lékáren 
3. Návrh na darování movitého majetku ve výpůjčce zdravotnickým akciovým 

společnostem 
4. Návrh na úpravu neinvestičního příspěvku Zdravotnickému holdingu Královéhradeckého  

kraje a.s. a změny výše vyrovnávacích plateb za poskytování veřejné služby u  
 zdravotnických akciových společností 

5. Návrh na schválení postupu při výkupu a prodeji pozemků související se stavbami silnic 
II. a III. třídy Královéhradeckého kraje 

6. Návrh na vyrovnání dlužné pohledávky Vodovodním svazem Císařská studánka  
7. Návrh Výzkumného a šlechtitelského ústavu ovocnářského Holovousy s.r.o. – 

prodloužení termínu splatnosti půjčky 
8. Návrh na 4. změnu rozpočtu Královéhradeckého kraje na rok 2010 
9. Návrh termínů jednání finančního výboru na I. pololetí roku 2011 
10. Různé – daň. vývoj 2010 

           - financování v závěru roku 2010 
           - žádost Obce Havlovice 
 

       11. Závěr 

 
Jednání v 9:05 hodin zahájil a řídil předseda finančního výboru Zastupitelstva 
Královéhradeckého kraje pan Luboš Hübsch. Uvítal přítomné a upozornil na materiály, které 
byly všem členům výboru poslány e-mailem před zasedáním. 
 
 
K bodu l 
Zahájení, přivítání přítomných  
Hlasování: 
         Pro   10 
         Proti    0  
         Zdržel se   0 

 
§ jednomyslně byl schválen program 17. jednání finančního výboru Zastupitelstva 

Královéhradeckého kraje  
 
Hlasování: 
         Pro   10 
         Proti    0  
         Zdržel se   0 
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§ jednomyslně byl schválen ověřovatelem zápisu pan Jan Bém 

 
 
Hlasování: 
         Pro   10 
         Proti    0  
         Zdržel se   0 
 

§ výbor hlasoval o přítomnosti přizvaných hostů  
 
Hlasování: 
         Pro  10 
         Proti    0  
         Zdržel se   0 
 

§ jednomyslně byl schválen zápis z 16. jednání finančního výboru 
 

§ datum dalšího jednání výboru bude dne 16. 12. 2010 od 10,00 h v salonku Restaurantu 
GRILL DURAN 

 
 

K bodu 2 
Provoz a vlastnictví lékáren 
  
K tomuto bodu pohovořila paní Hronovská a PhDr. Scháněl Ph.D, kteří ve stručnosti ozřejmili 
stávající stav a zodpověděli položené otázky, týkající se hlavně provozu. 
Diskuse: Ing. Táborský, pan Vrabec, Ing. Jirásko, Ing. Derner, PharmDr. Třešňáková, Ing. Mázl, 
Ing. Hlavatý, Bc. Kalenda, p. Hübsch 

Návrh – hlasovat o předloženém návrhu usnesení  
Hlasování: 
         Pro    12 
         Proti    0 
         Zdržel se   0 
 
USNESENÍ VF/17/114/2010 
Finanční výbor Královéhradeckého kraje 
I. B e r e   n a   v ě d o m í  

Informaci o provozu a vlastnictví lékáren 
  
 
 

 

K bodu 3 
Návrh na darování movitého majetku ve výpůjčce zdravotnickým akciovým společnostem 
 
Ing. Bášová vysvětlila záměr darovat movitý majetek ve výpůjčce zdravotnickým akciovým 
společnostem. 
Diskuse: Ing. Táborský, PharmDr. Třešňáková, Ing. Bášová, Ing. Derner, Bc. Kalenda, pí 
Hronovská, Ing. Mázl, Ing. Nejedlý, Ing. Jirásko, Ing. Maršíková, pan Vrabec, p. Hübsch, Ing. 
Hlavatý, p. Kebus, PhDr. Scháněl Ph.D 
 

Návrh – hlasovat o předloženém návrhu  
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Hlasování: 
         Pro   11 
         Proti    0 
         Zdržel se   0 
 
 
USNESENÍ VF/17/115/2010 
Finanční výbor Královéhradeckého kraje 

I. P r o j e d n a l  
záměr darovat movitý majetek zdravotnickým akciovým společnostem, který mají 
od Královéhradeckého kraje ve výpůjčce, dle důvodové zprávy 

  
II. D o p o r u č u j e  

Zastupitelstvu Královéhradeckého kraje schválit darování movitého majetku 
Královéhradeckého kraje svěřeného do užívání akciových společností na základě 
uzavřených smluv o výpůjčce pro zajištění činností zdravotnických zařízení kraje 
v rozsahu dle přílohy smluv o výpůjčce ke stavu 31. 10. 2010 dle znaleckého 
posudku příslušným akciovým společnostem a to: 
- Oblastní nemocnici Jičín a.s., Jičín, Bolzanova 512, IČ: 26001551 
- Oblastní nemocnici Náchod a.s., Náchod, Purkyňova 446, IČ: 26000202 
- Oblastní nemocnici Trutnov a.s., Trutnov, M. Gorkého 77, IČ: 26000237 
- Oblastní nemocnici Rychnov nad Kněžnou a.s., Rychnov n.Kn., Jiráskova 506, 
IČ: 25999249 
- Městské nemocnici, a.s., Dvůr Králové nad Labem, Vrchlického 1504, IČ: 
25262238 
 

 
K bodu 4 
Návrh na úpravu neinvestičního příspěvku Zdravotnickému holdingu Královéhradeckého 
kraje a.s. a změny výše vyrovnávacích plateb za poskytování veřejné služby u 
zdravotnických akciových společností 
Tento bod přednesl PhDr. Scháněl Ph.D. Podrobně přítomné obeznámil se stávající situací a 
sdělil, že hlavním důvodem přerozdělení je finanční stabilizace nemocnic.  
Diskuse: Ing. Táborský, PharmDr. Třešňáková, Ing. Bášová, pí Hronovská, Ing. Hlavatý, 
 p. Kebus, PhDr. Scháněl Ph.D  

 
Návrh – hlasovat o předloženém návrhu usnesení  
Hlasování: 
         Pro    12  
         Proti    0 
         Zdržel se   0 
 
 
USNESENÍ VF/17/116/2010 
Finanční výbor Královéhradeckého kraje 

I. P r o j e d n a l 
návrh na úpravu neinvestičního příspěvku Zdravotnickému holdingu 
Královéhradeckého kraje a.s. a změny výše vyrovnávacích plateb za poskytování 
veřejné služby u zdravotnických akciových společností 

II. D o p o r u č u j e  
Zastupitelstvu Královéhradeckého kraje schválit: 

1. snížení neinvestičního transferu Zdravotnickému holdingu 
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Královéhradeckého kraje a.s. o 5.000,0 tis. Kč 
2. změny výše vyrovnávacích plateb za poskytování veřejné služby – zajištění 

urgentní (neodkladné) akutní lůžkové a ambulantní péče jednotlivým 
zdravotnickým zařízením následovně: 
a) snížení u: 

- Oblastní nemocnice Trutnov a.s. o 3.000,0 tis. Kč 
            b)  zvýšení u: 
                  - Městské nemocnice, a.s., Dvůr Králové nad Labem o 1.510,0 tis. Kč 
                  - Oblastní nemocnice Jičín a.s. o 1.600,0 tis. Kč     
                  - Oblastní nemocnice Náchod a.s. o 4.890,0 tis. Kč 
              

3. zvýšení vyrovnávací platby za poskytování veřejné služby – zajištění 
urgentní (neodkladné) akutní lůžkové a ambulantní péče Oblastní 
nemocnici Rychnov nad Kněžnou a.s. o 25.000,0 tis. Kč za současného 
zvýšení o stejnou částku daňových příjmů kraje   

4. dodatek č. 1 ke Smlouvě o poskytnutí neinvestičního transferu z rozpočtu 
Královéhradeckého kraje uzavřené se Zdravotnickým holdingem 
Královéhradeckého kraje dne 28. 1. 2010 
                    

 
 

K bodu 5 
Návrh na schválení postupu při výkupu a prodeji pozemků související se stavbami silnic II. 
a III. třídy Královéhradeckého kraje 
Tento bod uvedl Ing. Burian. Postup prodeje je navržen pro období 2011 – 2012. Jedná se o 
schválení postupu při výkupu pozemkových parcel pod stavbami silnic II. a III. tříd 
Královéhradeckého kraje týkajících se starých zátěží a s postupem při prodeji pozemkových 
parcel související se stavbami II. a III. tříd Královéhradeckého kraje.  
Diskuse: Ing. Táborský, Ing. Burian, Ing. Derner, Bc. Kalenda, p. Kebus  

 
Návrh – hlasovat o předloženém návrhu usnesení  
Hlasování: 
         Pro    12  
         Proti    0 
         Zdržel se   0 
 
USNESENÍ VF/17/117/2010 
Finanční výbor Královéhradeckého kraje 

I. S c h v a l u j e 
Postup při výkupu pozemkových parcel pod stavbami silnic II. a III. tříd 
Královéhradeckého kraje týkajících se starých zátěží a postup při prodeji 
pozemkových parcel související se stavbami silnic II. a III. tříd Královéhradeckého 
kraje s platností od 1. 1. 2011 

  
K bodu 6 
Návrh na vyrovnání dlužné pohledávky Vodovodním svazem Císařská studánka 
Zástupci starostů ze strany zainteresovaných obcí objasnili stávající skutečnost.  
Diskuse: Ing. Táborský, Ing. Derner, pan Ješina, Ing. Hlavatý, p. Kebus, p. Dohnálek, Ing. Jireš, 
Ing. Mázl, p. Daniel, Ing. Záleský, p. Vrabec, Ing. Maršíková,  Bc. Kalenda, Ing. Janeček, pan 
Hübsch  
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Návrh – hlasovat o předloženém návrhu usnesení  
Hlasování: 
         Pro    2  
         Proti    5 
         Zdržel se   4 
 
 
Návrh usnesení nebyl přijat. 
 
 

K bodu 7 
Návrh Výzkumného a šlechtitelského ústavu ovocnářského Holovousy s.r.o. – prodloužení 
termínu splatnosti 
Tento bod přednesl pan Mucha z oddělení regionálního rozvoje. Je zde reálný předpoklad 
dokončení negociačních jednání, zařazení projektu k financování.  
Diskuse: Ing. Táborský, pan Dohnálek, Ing. Mázl   

 
Návrh – hlasovat o předloženém návrhu usnesení  
Hlasování: 
         Pro    11  
         Proti    0 
         Zdržel se   0 
 
 
USNESENÍ VF/17/118/2010 
Finanční výbor Královéhradeckého kraje 

I. P r o j e d n a l 
žádost Výzkumného a šlechtitelského ústavu ovocnářského Holovousy s.r.o., o 
prodloužení termínu splatnosti půjčky ve výši 1.000.000 Kč dle důvodové zprávy 

II. D o p o r u č u j e  
Zastupitelstvu Královéhradeckého kraje schválit prodloužení termínu splatnosti 
půjčky ve výši 1.000.000 Kč uzavřením nové smlouvy o převodu půjčky dle 
důvodové zprávy s podmínkou, že půjčka bude úročena roční sazbou ve výši 5% 
od data uzavření nové smlouvy o převodu půjčky                    
 
 

K bodu 8 
Návrh na 4. změnu rozpočtu královéhradeckého kraje na rok 2010 
Tento bod uvedla paní Kopřivová, která blíže specifikovala úpravu rozpočtu a rozpočtová 
opatření týkající se účelových dotací.  
Diskuse: Ing. Derner, Ing. Nejedlý, Ing. Mázl, pan Hübsch, Bc. Kalenda, p. Vrabec   

 
Návrh – hlasovat o předloženém návrhu usnesení  
 
Hlasování: 
         Pro    11  
         Proti    0 
         Zdržel se   0 
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USNESENÍ VF/17/119/2010 
Finanční výbor Královéhradeckého kraje 

I. S o u h l a s í 
1. s návrhem 4. změny rozpočtu Královéhradeckého kraje na rok 2010 včetně 

příloh č. 1- 4 
2. s provedením rozpočtových opatření týkajících se účelových dotací 

v souladu se zmocněním Zastupitelstvem Královéhradeckého kraje 
usnesením č. ZK/7/414/2009 

II. D o p o r u č u j e  
Zastupitelstvu Královéhradeckého kraje schválit 4. změnu rozpočtu 
Královéhradeckého kraje na rok 2010 včetně příloh č. 1 - 4                   
 
 

K bodu 9 
Návrh termínů jednání finančního výboru na I. pololetí roku 2011 
  

Návrh – hlasovat o předloženém návrhu usnesení  
Hlasování: 
         Pro    11  
         Proti    0 
         Zdržel se   0 
 
 
USNESENÍ VF/17/120/2010 
Finanční výbor Královéhradeckého kraje 

I. S c h v a l u j e  
Termíny jednání finančního výboru na I. pololetí roku 2011 

  
K bodu 10 
Různé – daň. vývoj 2010 

- financování v závěru roku 2010 
- žádost Obce Havlovice 

Bližší specifika k těmto bodům přednesl podrobně Ing. Nejedlý      
 
Diskuse: Ing. Nejedlý, pan Vrabec, Bc. Kalenda, p. Hübsch, Ing. Mázl, Ing. Janeček   
 
 
K bodu 11 
Závěr 
Předseda poděkoval členům finančního výboru za účast na jednání výboru a vzhledem k tomu, 
že byly vyčerpány všechny body programu, v 11:50 hodin jednání ukončil.  
 
 
 
 

 
 
 
Zapsala: Veronika Janderová 

……………………………………….. 
předseda výboru – Luboš Hübsch 

…………………………………………. 
ověřovatel zápisu  - pan  Jan Bém 


